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se celebrará el diumenge dia 28, encarregant-se 
de l’organització els Drs.. Abelló i Bonifaci.

I s’aixeca la sessió a la dues hores del dia se- 
güent al de comentada.

Acta n.° 245

A  les 22 hores del dia 9 de dèsembre de 1926, 
es reuneix el Consell sota la presidència del Dr. 
Puig i Sais, i amb assistència dels companys Drs. 
J. Abelló, J. Bonifaci, D. Marti, A . Lucaya, i 
després Salvador Vives. A . Presta, R. Torres 
Carreras, J. Santinà, B. Puigcercós, J. Figa, 
J. Sastre i T . Nart.

Oberta la • sessió, es procedeix a la lectura de 
l’acta de la darrera sessió celebrada el dia 25 de 
novembre proppassat, que es aprovada per una- 
nimitat.

El President dona compte que en l’Assemblea 
ordinària de Delegats darrerament celebrada fo- 
ren elegits els companys: Hermenegild Puig i 
Sais, Presideht; Salvador Vives Casajuana, Se- 
cretari; A lvar Presta Torns, Ramon Torres Car
reras, Pere Mas Oliver, Jdan Santinà Bragulat, 
Francesx X . Queraltó Guardia, BonavfehtUira 
Puigcercós Oller, Josep Figa Oliti, Josep M.a 
Sastre Piqué, Tomàs Nart Fòntóva, i Josep M.a 
Riera Pau, Vocals, i a continUació invita a entrar 
els companys elegits que ja  no són presents per 
èsser de l’anterior Consell.

S ’excusa la no assistència dels Drs. Pere Mas 
Oliver i Francese X . Queraltó Guardia.

Es llegeix una comunicació del Dr. Nubiola ex- 
cusant la seva no assistència, acomiadant-se ama- 
blement dels companys de Junta i pregant a la 
presidència que saludi en nom seu àls nous elegits.

El Dr. Puig i Sais, després de fer constar que 
si havia acceptat la reelecció en la presidència 
era sols per un esperit de sacrifici i per haver-li 
estat demanat amb insistència aliegant que era 
convenient als interèssos del Sindicat, donades les 

circumstàncies de tots conegudes, saluda als nous 
elegits, donant-los la més cordial benvinguda i 
esperà que, donades les qualitats que els són per 
tothom reconegudès, la seva actuació serà alta- 
ment profitosa per l’obra del Sindicat i aixi serà 
continuada la tasca meritòria dels companys que 
avui cessen, als quals agraeix l ’entusiasta i desin- 
tèressada cooperació aportada en l’exercici del

seu càrrec, lamentant-se de veure’s privât del con- 
curs de tan estimats companys com son els Drs. 
J. Abellô, G. Roqueta, P. Nubiola, J. Bonifaci 
i J. de Riba, oferint-los, en nom de tots, el testi- 
moni més sincer de companyonia, i acaba dema- 
nant per ells un vot de gràcies que es concedeix 

efusivament, de manera especial pel Dr. Abello 
que ocüpava un càrrec d’una gran responsabilitat 
i que compli el séù comès amb un encert i bona 
voluntat remarcàbles.

El Dr. Vives, en nom dels nous Consellers, 
agraeix les amables paraules del Dr. Puig i ofe- 
reix aportar la seva col-laboraciô modesta perô 
entusiasta.

El Dr. Abellô, en nom dels Consellers que ces
sen agraeix les paraules del president Dr. Puig 
i Sais, i diu que ell no es pot arribar a considérai* 
totalment allunyàt de les cosés del Sindicat ;. l’a- 
mor per l’obra que sempre ha seguit farà que en 
tôt moment que al Consell convingui la seva col-la- 
boraciô el trobarà disposât.

Seguidament el President dôna posessiô de 
llurs càrrecs als nous elegits, considérant pre
sents als efectes de la presa de possessiô als Drs. 
Pere Mas Oliver i Frâncesc X . Queraltô Guar- 
dia, que han excusât la seva no assistència.

La presidèricia explica els motius de l’absèn- 
cia del Dr. Riera i llegeix una comunicaciô del 
dit company, per la quai présenta la dimissiô del 
seu càrrec motivàda en els incidents ocorreguts en 
l’Assemblea. Es tracta del cas i per linanimitat 
s ’acorda pregàr-li per tots els mitjans, insistint 

tant com sigùi possible, que retiri la seva dimis
siô, entenent que mai els motius que pugui te
nir për dimitir podran comparar-se amb el valor 
positiu de la seva valuosa cooperaciô i l’obra per 
ell realitzada dins el Consell del Sindicat.

Intervenen amb âquest motiu tots els rèunits 
i el mateix els représentants de Barcelona que 
els forans coincideixen a apréciar que és altament 
convenient pel Sindicat la continuaciô del Dr. 
Riera, per quai motiu s’acorda exposar-li el desig 
de tots que deposi la seva actitud.

S ’absenten de la sala de sessions els Drs. Abe
llô i Bonifaci i el Consell comença les seves del-li- 
beracions, actuant de Secretari el Dr. Vives Ca
sajuana.

S ’acorda oficiar als Drs. Roqueta, Nubiola i 
Riba de Sanz agraint-los la seva cooperaciô i 
acomiadant-los afectuosament.


